
说明书
展开尺寸：525x175mm
成型尺寸：105x175mm
材质：157g双铜

Dear customer, thank you for purchasing our 
product. In order to understand the product 

further,please read this manual carefully before use. 
Wish you a happy experience.

尊敬的用户，感谢您选购我司产品。为了能更进一步了解
产品，使用前请仔细阅读本说明书。祝您体验愉快！

Features
A Millimeter wave wireless HDMI receiver that supports up to 30m. It can be used with the transmitter for 
connection and pairing. With a USB-C charging port, and the HDMI port supports video output. No more 
cumbersome wire connection, more comfortable and convenient for users.

Specification
Input: USB-Cx1,HDMIx1
1. USB-C: Support 5V1A power supply
2. H D M I: Resolution up to 3840*2160@30Hz & 1920*1200@30Hz & 1920*1080@60Hz & 1920*1080@120Hz
• Product Dimension: L57xW57xH156 (mm)

Instructions
Connection method of receiver:
1. The receiver can be powered by the USB-C port or an external power supply. Make sure that the 
    output voltage of the power supply port is: DC_5V, current>1A, to avoid flickering or 
    disconnection due to insufficient current.
2. Use the HDMI cable to connect the HDMI port to the display device to establish the connection.
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Features
A wireless HDMI transmitter that supports up to 30m, with USB-C and HDMI input ports. No more cumbersome 
wire connection, no delay in picture transmission, more comfortable and convenient for users. it supports most 
USB-C mobile devices and notebook.  Dual USB-C interfaces support blind plugging, data transfer(USB-C 3.1) 
and fast charging(PD3.0), also can charge the devices and itselfs. Two USB-A interfaces support data reading, 
mouse & keyboard connection, and can also be used as a docking station to meet work demands.

Specification
Input: USB-Cx2, HDMIx1
Output: USBx2
1. USB-C: Complies with USB3.1 Gen1, transfer rate up to 5Gb/s. Supports video transmission, 
    complies with PD3.0 protocol (up to 20V/5A)
2. H D M I: resolution up to 3840*2160@30Hz & 1920*1200@30Hz & 1920*1080@60Hz & 1920*1080@120Hz
3. USB-A: Complies with USB 3.0, transfer rate up to 5Gb/s, and backward compatible with 2.0 and 1.0
• Product Dimension: L57xW57xH156 (mm)

Package Contents
TX (transmitter)                                                                                 ×1  
RX (receiver)                                                                                       ×1                                                                              
USB3.0 cable                                                                                      ×1                                                                                    
HDMI 1.4 4K@30Hz cable 1m                                                       ×2                                                        
60W USB2.0 charging cable 1m                                                  ×2           
User manual                                                                                       ×1                                                                                 

Instructions
1. HDMI input port: Connect the transmitter and source device through the HDMI cable that comes with the product;
2. USB-C input port: Connect the transmitter and source device through the USB-C cable that comes with the product. 
    The USB-C cable support PD fast charging which can quickly power up;
3. The USB-A port supports keyboard, mouse, U disk and hard disk connection.
Remarks: 
1. Reset button. If the product is restarted or powered off, the HDMI signal output will be given priority after the restart, 
    and USB-C will be the next. The signal will be output from the USB-C port when HDMI is not connected.
2. 4 states of signal indicator: 
• Light off: no power supply, not yet started or in power saving mode.
• Light flashes slowly: the TX (transmitter) and RX (receiver) are not paired successfully.
• Light flashes quickly: The TX (transmitter) and RX (receiver) have been successfully paired and connected.
• Light on:  successfully connected and in working mode .
3. If the connection still cannot be established, please reset the device. Method: Press and hold the transmitter and
    receiver reset buttons for 10 seconds simultaneously, and release after the indicator light goes out. Restart and 
    reconnect the device. Long press to pair for first time use, and short press for the second time.
4.Two angles can be adjusted. 30°(the longest transmission distance), 90°(the strongest signal).

TX Transmitter

RX 接收器

产品特性
这是一款通过毫米波无线信号最远支持30m无线视频接收器，可搭配发射器使用，一收一发即可连
接配对，USB-C充电接口，给产品供电，HDMI接口可支持视频信号输出。省去中间繁琐的线材连接，
使用场景更加舒适便捷。

官网：www.peakdo.com
邮箱：info@peakdo.com

电话：400-632-8018
产地：中国·深圳

产品规格
输入：USB-Cx1,HDMIx1
1. USB-C：支持USB-C供电，5V1A
2. H D M I：分辨率支持3840*2160@30Hz、  1920*1200@30Hz、1920*1080@60Hz、1920*1080@120Hz

•   产品尺寸： L57xW57xH156 (mm)

使用方法
接收端连接方法：
1. 接收器既可使用显示设备USB-C口电源线连接供电，也可以使用外接电源供电，确认供电口输出
    电压为：DC_5V，电流>1A，避免因电流不足引起闪屏或断连。
2. HDMI端口使用配套的HDMI线材连接显示器设备，即可完成连接。
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产品特性
这是一款可支持USB-C接口和HDMI接口信号输入，通过毫米波无线信号支持30m无线视频传输发射器。省去中间繁琐的
线材连接，画面传输无延时，使用场景更加舒适便捷。双USB-C接口同时支持USB-C3.1数据传输及PD3.0协议快充，支持
同时给主件和产品供电，增加两个USB-A接口，支持数据读取和鼠标键盘使用，自带扩展坞功能，满足工作模式需求使用。

产品规格
输入： USB-Cx2, HDMIx1
输出：USBx2
1. USB-C：符合USB3.1 Gen1，最大传输速率可达5Gb/s数据传输，可支持视频传输和符合3.0快充协议，最高
    支持20V/5A，支持盲插
2. H D M I：分辨率支持3840*2160@30Hz、  1920*1200@30Hz、1920*1080@60Hz、1920*1080@120Hz                                                           
3. USB-A：符合USB 3.0协议标准，最大传输速率可达5Gb/s数据传输，可向下兼容2.0和1.0协议
•   产品尺寸： L57xW57xH156 (mm)

使用方法
1. 连接HDMI输入端口：TX发射器HDMI端口通过产品自带的HDMI线材连接输入设备；
2. 连接USB-C输入端口：TX发射器USB-C端口通过产品自带的USB-C线材连接输入设备，同时支持连接USB-C充电线
     可支持PD快充，给输入设备快速供电；
3. USB-A端口支持键鼠连接和U盘/硬盘连接，读取数据。
备注：
1. 复位按键，如果重启或断电，优先HDMI的信号输出，USB-C为辅，不接HDMI时才从USB-C口信号输出。
2. 信号指示四种状态：
• LED熄灭：未通电，尚未启动或处于省电模式。
• LED缓慢闪烁：表示TX（发射端）和RX（接收端）没有配对成功。
• LED快速闪烁：表示TX（发射端）和RX（接收端）已配对连接成功。
• LED亮：连接成功，产品正在工作。
3. 如果仍不能建立连接，请重置设备，方法：同时按住发射器与接收器复位键10秒，待指示灯熄灭后松开，复位
    完成，设备重新启动连接。首次需长按配对，第二次使用开始只需短按即可。
4.TX（发射端）和RX（接收端）个角度调整，摆放30°距离长，90°时信号最强。
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包装清单
TX 发射器                                                                                             ×1
RX 接收器                                                                                             ×1                                                                 
USB3.0数据线                                                                                     ×1                                                                      
HDMI 1.4 4k@30Hz 1m                                                                   ×2
USB2.0 充电数据线 60W 1m                                                          ×2
说明书                                                                                                    ×1                                                                                 

Note:
· Ultra widescreen is not supported.
· Cannot transmit through the wall, and does not support use in two different rooms.
· If it can not work, you need to confirm:

If you have any setup questions, please contact us. We will arrange specialized 
technical personnel to serve you.

Customer Service Email:  sales3@peakdo.com    

YouTube: Search YouTube for the official
brand account"PeakDo" to browse product

videos, or scan the QR code to enter.

Installation video reference:

A. Is there any occlusion between TX and RX?
B. Whether to connect 5V 2A power source first, and then connect to HDMI?
C. The power source is preferably 5V 2A.
D. Need to restart: Press and hold the button on the RX until the signal light goes out. 
Press again to restart. Wait for TX and RX to rematch.

官方客服微信 官方微信公众号

 

Facebook: Search for the brand's official public
homepage "PeakDo" on Facebook to learn about

product information, or scan the QR code to enter.

Twitter: Search for the brand's official public
homepage "PeakDo" on Twitter to learn about product

information, or scan the QR code to enter


